

Mødereferat bestyrelsesmøde
Fredag, d. 2020.06.12 - kl. 09:00

| | |
|------------|--|
| Til stede: | Johnny H. Pedersen, Hans-Henrik Tungelund, Mette Adamsen, Eva Høymark og Susanne Hansen |
| Mødested: | Klubhuset |
| Referent: | Susanne Hansen |
| Punkt: | Emne: |
| 1. | Siden sidst. |
| 2. | Skal vi åbne op igen? HH. laver opslag til Hjemmeside/Facebook/Klubmodul vedr. nye retningslinjer. |
| 3. | Referat fra TA-møde. Gennemgået. |
| 4. | Økonomi - det ser ok ud. |
| 5. | Tilskud til kursus for trænere. Der blev vendt flere modeller. HH laver et oplæg til bestyrelsen. |
| 6. | Klubmesterskab. Dato er den 31. oktober. |
| 7. | Klubfest. Foreløbig datoer: fredag den 6. november eller lørdag den 7. november (alt efter hvornår vi kan få lokaler. Mette hører mht lokale |
| 8. | Gæstetræning. HH laver et indlæg til hjemmesiden. |
| 9. | Arbejdsdag. Dato: 6. september. Nærmere info kommer. |
| 10. | Oprettelse af holdtilmelding 2021. Mette og Susanne kikker på ny opsætning af medlemstilmelding til Klubmodul 2021 |
| 11. | Nye navne vedr. tilmeldinger/klubmails. Aftalt med Johnny. |
| 12. | Kontingent 2021. Emnet bliver taget op som punkt på næste møde. |
| 13. | EVT. Mette ønsker sig et hvalpespring. Susanne spørger efter arbejdsgruppe på FB |
| 14. | Næste møde: Fredag den 14.august kl. 8:30 |